
Fractie Blz Programma Onderwerp Vraag Antwoord
CDA Programma Veiligheid Nu  de handhaving door de verscherpte Corona maatregelen extra 

aandacht moet krijgen is het de vraag of onze BOA capaciteit voldoende 
is? Is het ook in de avonden en weekenden het geval?

Burgemeesters in het Veiligheidsberaad (nationaal) en 
Veiligheidsregio (regionaal) hebben met betrekking tot de 
landelijke maatregelen herhaaldelijk aangegeven dat 
handhaving van de regels erg moeilijk is. BOA- en 
politiecapaciteit is overal onvoldoende. BOA’s werken 
conform een week-rooster, dat is afgestemd met de politie. 
In het rooster zijn ook controlemomenten in de weekenden 
en avonduren ingepland. Naast de controle op de Covid-
maatregelen houden de BOA’s nog steeds toezicht op 
reguliere hotspots en zijn zij zichtbaar aanwezig in onze 
wijken. Het kan echter incidenteel voorkomen dat de 
afhandeling van een – reguliere - melding in de huidige 
situatie later wordt opgepakt door de extra inzet ten 
aanzien van de Covid-maatregelen.

CDA 37 Programma Sociaal domein Knelpunt levering complexe zorg. Is er sprake van een wachtlijst bij 
aanbieders van complexe zorg? Is een van de aanbieders in de regio 
zuid limburg in financiële problemen gekomen?

Dat verschilt heel erg per aanbieder en wat we zien als 
complexe zorg. Voor deze vraag vat ik complexe zorg op 
als gespecialiseerde intensieve klinische hulpverlening. 
Daar waar het deze hulp als  GGZ hulp betreft is er in veel 
gevallen sprake van een wachtlijst, maar niet in alle 
gevallen. Er zijn op dit moment geen signalen bekend van 
aanbieders van gespecialiseerde intensief klinische hulp 
die financiële problemen hebben. 

Vragen op de antwoorden van 1ste termijn
CDA 55 55 Pag. 55 moet pag. 58 zijn. Vraag wordt niet beantwoord. In de begroting 

staat “met daarbij zichtbare mutaties ten tijde van controles door BsGW”. 
Antwoord: “geen grote aantallen”.  Wat is nu juist? Zichtbare mutaties of 
geen grote aantallen?

Hiermee hebben wij aan willen geven, dat het uitvoeren 
van controles tot gevolg heeft dat men een hond aanmeldt, 
wat wellicht anders later of niet zou zijn gebeurd. Het gaat 
niet om grote aantallen; in zijn geheel blijft het aantal 
nagenoeg gelijk. 
Er zijn dus geen significante stijgingen in aantallen honden 
(aanmeldingen veelal ten tijde van uitgevoerde controles; 
afmeldingen meer gespreid over het jaar).

CDA 61 61 Vraag over legesopbrengsten OCK is niet beantwoord. Incidentele legesopbrengsten (welke naar begrotingsjaar 
en omvang onzeker zijn) worden niet in de begroting 
opgenomen.  

CDA 64 64 Rd4. Hiermee bedoel ik niet de ene euro uit de tabel, maar verwijs ik 
naar pag. 58 van de begroting , waarin staat aangegeven dat de vast 
kosten voor Rd4 jaarlijks stijgen. In 2021 van €166,50 naar € 178,01 ( 
6,9%). Zal voor de volgende jaren niet anders zijn. Niet in de begroting 
verwerkt voor de jaren na 2021.

Op pagina 58 staat nergens aangegeven dat de vaste 
kosten van RD4 jaarlijks stijgen. Het vaste tarief wordt 
jaarlijks vastgesteld aan de hand van de begroting van 
RD4.

CDA 80 80 Vaststellen OZB op basis van gebruiksoppervlak. Antwoord: Deze vraag 
is doorgeleid naar BsGW. Stand van zaken? OZB is een belangrijke 
inkomstenbron.

Het waarderen van WOZ-waarde op basis van m2 ipv m3 
is per 2022 verplicht. Bij gemeentes die al klaar zijn met 
aanlevering van de daarvoor benodigde gegevens kan 
deze nieuwe waarderingssystematiek al eerder ingaan. In 
Voerendaal is dat het geval en wordt er dus vanaf 2021 
met m2 gewerkt. De verandering van 
waarderingsgrondslag van m3 naar m2 heeft geen invloed 
op de WOZ-waarde. De WOZ-waarde is en blijft 
afhankelijk van de verkoopwaarde van gelijkwaardige 
panden en/of modelmatige waardebepaling. Daarnaast zijn 
(natuurlijk) tussentijdse aanpassingen/veranderingen aan 
het pand van invloed op de waarde. Net zoals vroeger 
geen sprake was van een vaste m3 prijs is er ook nu geen 
sprake van een vaste m2 prijs. Er is dan ook geen sprake 
van lastenverzwaring door het veranderen van de 
waarderingsgrondslag. Vorenstaande houdt in dat er dan 
ook geen aanleiding zal zijn voor meer WOZ-bezwaren.


